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Vragen aan het College 

Domein Fysiek d.d 5 juli 2022 

Onderwerp: herontwikkeling kloostercomplex en omgeving Calvariënberg 

 

Beste wethouder(s) domein Fysiek, 

 

Op dinsdag 28 juni jl. heb ik samen met mijn collega van de Senioren partij Maastricht Jos Boelen en 

collega raadslid Henri Borgignons van de PVDA een gesprek gehad met het actiecomité 

Calvariënberg. 

Zij hebben hun zorgen geuit over de herontwikkeling van het klooster Calvariënberg, gelegen aan de 

Abstraat 2.  

Dit gesprek en de geuite zorgen zijn voor ons aanleiding tot het stellen van de volgende vragen: 

1. Klopt de uitbreiding van het aantal woningen?  

2. Wat is de aanleiding van deze uitbreiding? 

3. Welk ontwerpbesluit ligt er en hoe verklaart u het verschil met het eerdere principebesluit 

van 2 december 2021 waarin is aangegeven dat de voorgenomen herontwikkeling van het 

klooster niet op goedkeuring kan rekenen, onder andere vanwege de forse overschrijding 

van het toegestane aantal woningen? 

4. Welke procedure wordt er gevolgd, de uitgebreide of de kruimelprocedure en kunt u de 

reden hiervoor toelichten? 

5. Hoe worden wij als raad bij dit proces betrokken? 

 

Graag vernemen wij of deze vragen dinsdag 5 juli tijdens het Domein fysiek mondeling beantwoord 

worden door de wethouder. 

Met vriendelijke groeten, 

 

 

Henri Borgignons raadslid PVDA 

Ria Makatita-Hendrix raadslid Senioren Partij Maastricht  


